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شنبه ای که گذشت برای استقلالی  ها یک روز تلخ و جهنمی  بود، شنبه ای 

که پیاپی اخبار وحشـتناک مثبت شـدن تسـت کرونای بازیکنان و کادر این 

تیـم رسـانه ای شـد و مـدام آبی  هـا را نگران تـر از هـر زمانی  کـرد. این درحالی 

بود که اسـتقلال باید شـب گذشـته از هفته بیست وسـوم رقابت های لیگ 

برتـر در شـهر جـم بـه مصـاف پارس جنوبی می رفـت اما این امر محقق نشـد 

تا سرنوشـت این مسـابقه در هاله ای از ابهام قرار بگیرد.

پشتپردهسفریکهلغوشد

همه چیـز از شـنبه صبـح و بـا اعـلام خبـر مثبـت شـدن تسـت وریـا غفـوری، 

کاپیتـان آبی پوشـان آغـاز شـد و در ادامـه مشـابه این خبر یک به یک انتشـار 

پیـدا کـرد و تـا زمـان اعزام تیم به اسـتان بوشـهر تعداد مثبت هـا به ۶ بازیکن 

رسـید تـا آبی  هـا مجبـور شـوند فقـط بـا ۱۵ بازیکـن کـه در جمـع آنهـا گلـر 

ذخیـره وجـود نداشـت، بـرای سـفر عـازم فـرودگاه شـوند. به همیـن منظـور 

و تـا سـاعاتی قبـل از پـرواز فرهـاد مجیـدی و ایـن تعـداد بازیکـن خـود را بـه 

CIP فـرودگاه مهرآبـاد رسـانده تـا از ایـن طریـق راهـی جم شـوند اما بررسـی 

تکمیلی نمونه  های تسـت برخی دیگر از بازیکنان نشـان می داد آنها هم به 

کرونـا مبتـلا شـده اند و طبـق قانونـی که می گویـد اگر ۲۵درصـد از اعضای 

یـک تیـم بـه کرونـا مبتلا شـده باشـند باید تمـام این تیـم به قرنطینـه بروند، 

درنهایـت سـفر آبی پوشـان بـه ایـن اسـتان جنوبی لغو شـد تا در پـی آن بازی 

هفتـه بیست وسـوم مقابـل پـارس جـم نیز منتفی شـود.

مربیاستقلال:همهچیززیرسفربهاهوازاست!

آبی پوشـان بعد از سـفر به اهواز یک مرحله دیگر هم تسـت کرونا داده بودند 

کـه پاسـخ ایـن تسـت منفی اعلام شـده بـود، اما آنهـا متفق القـول از قوانین 

سـختگیرانه سـازمان لیـگ و فدراسـیون فوتبـال ناراحـت و معترض هسـتند 

و اعتقـاد دارنـد کـه نبایـد تحـت هیـچ شـرایطی درحالی که وضعیت اسـتان 

خوزسـتان قرمز بود، اسـتقلال برای دیدار با فولاد به این شـهر سـفر می کرد.

یکی از مربیان اسـتقلال در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »ما اصلا 

کاری به تیم فولاد نداریم. آنها امروز با این مقوله دسـت وپنجه نرم می کنند 

و تعـداد زیـادی از بازیکنـان و کادرفنـی ایـن تیـم به کرونا مبتلا شـده اند، اما 

بحث  ما این اسـت که پروسـه سـفر به اهواز بسـیار خطرناک و اسـفبار بود و 

مـا نبایـد تحـت هیچ شـرایطی برای بازی با فولاد راهی این شـهر می شـدیم. 

الان تمامی اعضای تیم از این سفر گله مند هستند و اعتقاد دارند که نباید 

به هیچ وجـه زیـر بـار بازی با فـولاد می رفتیم.«

موضعفرهاددرقبالسفربهجم

فرهاد مجیدی روز های دشـواری را سـپری می کند و از هر لحاظ تحت فشـار 

اسـت؛ از یک سـو اسـتقلال مدت هاسـت با او نتیجه نگرفته و از سـوی دیگر 

برخـی حواشـی کـه به زعـم فرهـاد می توانـد نـاداوری و یـا سـایر مـوارد ایـن 

شـکلی باشـد، بـه ایـن تیـم ضربـه  زده و او پس از اخـراج در دیدار بـا فولاد که 

با حواشـی گسـترد ه ای همراه بود، یک دیدار دیگر اسـتقلال را از کنار زمین 

از دسـت داد و بـه روی سـکو ها منتقـل شـد تـا از آنجا تیمـش را کوچ کند.

بااین حـال و طبـق شـنیده  ها مجیـدی طـی یکـی دو روز اخیـر آرام تر شـده و 

سـعی کـرده در یـک فضـای منطقـی و باآرامـش کار هـا را پیش ببـرد. جالب 

اینکـه حتـی او اولیـن نفری بود که برای سـفر به شـهر جم خـود را به فرودگاه 

رسـاند و بعـد از سـرمربی اسـتقلال سـایر اعضـای کادرفنـی و بازیکنـان بـه 

CIP مهرآبـاد رسـیدند. مجیـدی در صحبت  هایـی کـه با اطرافیانش داشـت 

خیلـی زود نسـبت بـه اعتـراض و ممانعـت بازیکنانـش درخصوص این سـفر 

اطـلاع پیـدا کـرد امـا بـا آگاهـی از قوانیـن و عواقـب احتمالی برگزار نشـدن 

دیـدار بـا پـارس جـم چنیـن ابـراز کـرد که هرچه قانـون بگوید بایـد بپذیریم و 

اگر قرار باشـد بازی کنیم تحت هر شـرایطی باید خودمان را به جم برسـانیم 

و بـازی کنیـم چـون برگـزار نشـدن بـازی شکسـت ۳ بر صفـر و عواقب خاص 

خـود را در پـی خواهـد داشـت. بااین حـال و زمانـی که بازیکنـان در فرودگاه 

بودنـد، نتیجـه تکمیلـی تسـت چنـد بازیکـن دیگـر هـم اعلام شـد تا بـه این 

ترتیـب بـا مثبـت شـدن کرونـای چنـد بازیکـن دیگر در  نهایت سـفر به شـهر 

جـم لغو شـود.

سعادتمند:خوبمیشویم،بعدبهلیگبرمیگردیم

حـالا و بـا مثبـت شـدن تسـت کرونـای ۱۲ بازیکـن اسـتقلال ایـن تیـم بـا 

احتسـاب امـروز دوشـنبه ۱۷ تیـر سـه روز اسـت کـه تمریـن نمی کنـد. آنهـا 

شـنبه آخریـن تمریـن قبـل از اعـزام بـه اسـتان بوشـهر را هـم درحالـی لغـو 

کردنـد کـه قـرار بـود ایـن تمریـن در حضـور اصحـاب رسـانه در زمین شـماره 

۲ ورزشـگاه آزادی برگـزار شـود. در ادامـه به خاطـر وضعیـت بحرانـی در ایـن 

تیـم و وجـود تعـداد بـالای بازیکنـان کرونایـی در جمع آبی پوشـان تمرینات 

دوشـنبه شـاگردان مجیـدی هـم بـا دسـتور کادرفنـی لغو شـد تا سرنوشـت 

یکـی از دو تیـم پرطرفـدار پایتخـت بـرای ادامـه رقابت  های لیـگ در هاله ای 

از ابهـام قـرار بگیرد.

در ایـن بیـن، طبـق شـنیده  های »فرهیختـگان« گویـا احمـد سـعادتمند، 

مدیرعامـل اسـتقلال نیـز در جمـع معاونان خـود اعلام کرده اسـت تا زمانی 

کـه اوضـاع در اردوی ایـن تیـم بـه همیـن منـوال باشـد قطعا شـرایط دشـوار 

پیـش رفتـه و مطمئنـا بعـد از سـلامتی تمامـی بازیکنـان و منفـی شـدن 

تسـت  های مجـدد آنهـا و زمانی که احسـاس شـود دیگر خطـری بازیکنان را 

تهدیـد نمی کنـد، ادامـه رقابت  هـای لیـگ و جام حذفـی را پیگیـری کـرده و 

در رقابت  هـا حاضـر می شـویم.

تکلیففردامشخصمیشود

بعد از اینکه در همان ابتدا حدود ۶ بازیکن استقلال تست  های کرونایشان 

مثبـت اعـلام شـد، عوامل پزشـکی این تیم به همـراه دسـت اندرکاران امر در 

ایـن مقولـه بررسـی مجـدد تسـت های سـایر بازیکنـان و اعضـای کادر تیم را 

آغـاز کردنـد و در همیـن بررسـی  ها مشـخص شـد چنـد بازیکن دیگـر هم به 

کرونـا مبتـلا شـده اند. نکتـه قابل توجه اینکـه برخلاف آنچه برخی رسـانه  ها 

مبنی بر مثبت شـدن تسـت یکی از اعضای کادرفنی این تیم منتشـر کرده 

بودنـد، ایـن خبـر موثـق نبـود و تمامـی تسـت های اعضـای کادرفنی منفی 

اعلام شـده و فقط یکی از اعضای پزشـکی اسـتقلال تسـتش مثبت شـده تا 

راهی قرنطینه شـود. در این بین، هنوز تسـت های اعضای کادرفنی بررسـی 

مجـدد نشـده و قـرار اسـت امروز این نتایج اعلام شـود.

نکته دیگر اینکه طبق اعلام یکی از مدیران استقلال ۱۱ بازیکن این تیم که 

مقابل فولاد به میدان رفتند، تست شان مثبت اعلام شده و در همین شرایط 

یعنی بعد از بررسـی مجدد تسـت  ها مشـخص شـد که یکی دو بازیکن مثل 

فرشید اسماعیلی به اشتباه تست شان مثبت اعلام شده و آنها کرونا ندارند.

در همیـن بیـن، قـرار اسـت امـروز نتیجـه بررسـی  های مجـدد تسـت تمامی 

اعضای کادرفنی، پزشـکی، تدارکات و بازیکنان اسـتقلال اعلام شـود و بعد 

از آن سه شـنبه یک بـار دیگـر تمامـی اعضـای اسـتقلال مجـدد تسـت کرونا 

می دهند که براسـاس نتیجه این تسـت ها، تصمیم گیری خواهد شـد که آیا 

تمامی تیم راهی قرنطینه شود و یا برخی بازیکنان و  بخشی از تیم استقلال.

در همیـن راسـتا شـنیده می شـود اگـر قـرار باشـد تمـام اعضـای تیـم راهـی 

قرنطینـه شـوند، طبـق پروتکل  هـا تـا دو هفتـه بازی  هـای اسـتقلال عقـب 

می افتـد. بـه ایـن ترتیـب بایـد صبـر کنیـم تـا نتیجـه تسـت روز سه شـنبه 

مشـخص شـود.
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بازیمقابلتیمسابقتچطوربود؟

حس فوق العاده ای در این بازی داشـــتم و مقابل تیمی به میدان رفته بودم که سه سال 

روی نیمکت آن نشســـته بودم و به نظرم بهترین تیم آسیاســـت. خدا را صدهزار مرتبه 

شـــکر که توانستم یک بازی معقول را از خودم به نمایش بگذارم و البته این را هم بگویم 

که چون بازیکنان تیم حریف همه دوســـتانم بودند و در کنارشان تمرین می کردم باعث 

شـــد تا اصلا در این بازی استرس نداشته باشم. امیدوارم کادرفنی و مردم بوشهر هم از 

عملکردم راضی باشند. 

دراینبازیازکدامبازیکنمیترســـیدیواســـترساینراداشتیکهدروازهات

رابازکند؟

قبل از این بازی با مهدی عبدی که از دوستان خوب من است خیلی کری خوانده بودم 

و ترس این را داشـــتم که او به من گل بزند و برنده این کری خوانی باشـــد، اما با اخراج آقا 

کمـــال از بازی او هم تعویض شـــد تا من با خیالی راحت بـــازی را ادامه بدهم. اما واقعا 

استرسی برای این بازی نداشتم. 

البتهاستادیومخالیازتماشاگرهمخیلیبهتوکمککردکهبیاسترسبازیکنی.

اتفاقا اگر تماشـــاگران پرسپولیس بودند عملکرد بهتری از خودم به نمایش می گذاشتم. 

برای این بازی  انگیزه های زیادی داشـــتم. حضورم در لیست مازاد کالدرون هنوز برایم 

غیرقابل هضم اســـت. در این بازی می خواستم جواب خیلی ها را بدهم. به من انگ زده 

بودند که با اعضای هیات مدیره رابطه نزدیک داشـــتم که توانســـته بودم در پرسپولیس 

حضور داشـــته باشم، ای کاش آنها قبل از گفتن این حرف ها می آمدند و تمرینات من را 

از نزدیک می دیدند. یعنی شما برانکو را هم قبول نداشتید؟ وقتی او من را روی نیمکت 

می نشاند یعنی توانایی های من را دیده است. او می خواست با نشاندن من روی نیمکت 

استرس را از من بگیرد و من را با شرایط مسابقه آشنا کند. 

یعنـــیفکرمیکنیاگربرانکوبودبـــارفتنبیرانوندتورادروازهباندوممیکردو

رفتهرفتهبهتوبازیمیرسید؟

شک نکنید که اگر برانکو بود این اتفاقات می افتاد و حالا که قرار است بیرانوند در اروپا 

بازی کند به من هم فرصت ثابت کردن خودم را می داد. پانادیچ هم به من خیلی اعتقاد 

داشت و البته باید بگویم که نقش مهمی هم در دروازه بانی من داشت. او چیزهای زیادی 

به من یاد داد و البته آقای بحرینی هم در حق من لطف زیادی داشـــت و به یک جوان 

اعتماد کرد و من را در لیگ برتر به عنوان بازیکن فیکس به زمین فرستاد آن هم در زمانی 

که تیم های لیگ برتری کمتر به بازیکنان جوان خود اعتماد می کنند. 

قبلازاینبازیبارادوصحبتیداشتی؟

تقریبا هر روز با رادوشوویچ در ارتباط هستم و سعی می کنم در مسائل مختلف از او نظر 

بگیرم و او هم کمک زیادی به من کرده تا به اینجا برســـم. او بازیکن حرفه ای اســـت که 

در اروپا و تیم هایدوک بازی کرده و قطعا می تواند کمک زیادی به بازیکنان جوانی مثل 

من کند. البته این را هم بگویم که روی دســـت بیرانوند در آسیا گلر نیامده است و واقعا 

رقابـــت با این دو دروازه بان بزرگ برای من بهترین اتفاق ممکن بود. رادو قبل بازی مدام 

به من گوشزد می کرد که تمرکز کنم!

فکـــرمیکنیباتکـــرارنمایشهایخوبدربازیهایپیـــشروبتوانیبازهمبه

پرسپولیسبرگردی؟

قطعا یک روز به پرســـپولیس برمی گردم. برای من حتی توپ جمع کنی برای پرسپولیس 

افتخار بود چه برســـد به اینکه سه سال کنار این تیم تمرین کنم و 

روی نیمکتش بنشینم و فینال آسیا را ببینم. امیدوارم آن قدر خوب 

باشـــم که باز هم مورد توجه کادرفنی قرار بگیرم و بتوانم دوباره 

به تیم محبوبم برگردم. 

قطعااینروزهابزرگتریندغدغهشـماحفظشـاهیندر

لیگبرتراسـت.میتوانیدبهاینمهمدسـتپیداکنید؟

فوتبــال اســت و هــزار اتفــاق جــذاب کــه ممکــن اســت در آن رخ 

بدهــد. چــه کســی بــاور می کــرد کــه پیــکان در اصفهــان چهــار 

گل بــه ذوب بزنــد؟ مــا هــم هفــت بــازی دیگــر پیــش رو داریــم و 

حــالا بــا حضــور آقــای کریمیــان در راس کادرفنــی امیدواریــم کــه 

ــگ  ــم و لی ــب کنی ــا را کس ــن امتیازه ــش رو بهتری ــای پی از بازی ه

برتــری بمانیــم. 

موضوعیکهبازهمفوتبالراتحتتاثیرقراردادهتستهایمثبتی

اســـتکهازبازیکنانمنتشرمیشود.توشرایطرابرایادامهلیگ

مناسبمیبینی؟

خب بحث کرونا که موضوع جدیدی نیســـت. وقتی همه جا باز اســـت از 

رســـتوران گرفته تا پاساژ، مشخص اســـت که این ویروس شیوع پیدا کند. 

فوتبالیســـت هم با مردم عادی چه فرقی می کند؟ وقتی همه چیز در جامعه 

حالـــت عادی دارد، فوتبال هم یکی از آنهـــا. ضمن اینکه اگر لیگ تعطیل 

شـــود و با شرایط امروز جدول بخواهند تصمیم بگیرند ممکن است به ضرر 

شـــاهین تمام شود و حق ما پایمال شود. من می گویم اگر شرایط بد است 

کل کشور را تعطیل کنید و فوتبال هم همین طور، اما اگر قرار است همه جا 

باز باشد فوتبال هم باید ادامه داشته باشد چون شغل ما هم فوتبال است و از این 

راه خرج زندگی مان را در می آوریم. 

درویشونددرگفتوگوبا»فرهیختگان«:عبدیبرایمکریخواند،رادونصیحتمکرد

امیدوارم با عملکرد خوبم به پرسپولیس برگردم
اگرقراراستهمهسرکاربروندمافوتبالیستهاهمبایدبازیکنیم!

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
روزنامهنگار

رئیسمرکزویروسشناسیبیمارستانمسیحدانشوریدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

ابتلای11بازیکنویکپزشکتیمرا
تاییدمیکنم

دکتر علیرضا ناجی، رئیس مرکز تحقیقات ویروس شناسی بیمارستان دکتر مسیح دانشوری 

کـه تسـت های بازیکنـان تیـم اسـتقلال توسـط او و همکارانـش انجـام شـده، در گفت وگـو بـا 

»فرهیختگان« به تشـریح اتفاقات رخ داده پرداخت و گفت: »من اسـتاد تمام ویروس شناسـی 

در دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی هستم، آزمایشگاهی که بنده در آن هستم نیز یکی 

از آزمایشـگاه های عمده و پیشـرو در تشـخیص بیماری کووید-۱9 است. از سویی بیمارستان 

ما یک بیمارسـتان تخصصی ریه اسـت و ما درگیر تشـخیص این نوع از بیماری ها هسـتیم.«

دکتـر ناجـی دربـاره حواشـی پیش آمـده دربـاره تسـت کرونـای بازیکنـان اسـتقلال گفـت: 

»باشـگاه اسـتقلال از بنـده دعـوت کـرد تـا قبـل از بـازی ایـن تیم بـا تیم پـارس جنوبی جم، 

تسـت کرونـا از بازیکنـان آنهـا بگیـرم. روز ۱۳ تیـر مـن بـه همـراه یکـی از همکارانـم بـه نـام 

آقـای آذری، بـه مجموعـه ورزشـی انقـلاب، محـل تمرین تیم اسـتقلال رفتیـم و از ۶۱ نفر از 

پرسـنل و بازیکنـان اسـتقلال تسـت گرفتیـم و تـا سـاعت سـه ونیم صبح مـن و همکارانم در 

آزمایشـگاه بودیـم کـه جـواب اولیـه را بـرای ایـن تیم ارسـال کنیم.«

رئیـس مرکـز تحقیقـات ویروس شناسـی بیمارسـتان دکتـر مسـیح دانشـوری گفـت: »بـرای 

ایـن کـه بتوانیـم سـریع جـواب این تسـت را بگیریم از یک روش اسـتخراج خاصی اسـتفاده 

کردیم که برای یک شـرکت خارجی اسـت و حساسـیت آن نسـبت به روش های اسـتخراج 

متـداول کمتـر اسـت ولـی پاسـخ را سـریع می دهـد. یعنـی تـا حـدود بیسـت دقیقـه تـا 

نیم سـاعت می توانیـم کل نمونـه را اسـتخراج کنیـم و بـه پاسـخ برسـیم. تسـت اولیـه را کـه 

بررسـی کردیـم، نتیجـه آزمایـش تعـدادی از بازیکنان اسـتقلال و کادر )یک نفر از پزشـکان 

و بقیـه از بازیکنـان( مثبـت شـد و مـن همـان موقـع نتایـج را به صـورت پیامکـی بـه اطـلاع 

باشـگاه رسـاندم. بـه باشـگاه ایـن را هـم گفتم که براسـاس مشـاهده ای که مـا کردیم حتما 

بایـد از طریـق روش حسـاس هـم اسـتفاده کنیـم و ایـن کار را هم کردیـم و همکارانم این بار 

فقـط تسـت بازیکنـان را بـه صـورت اورژانسـی بـا روش حسـاس اسـتخراج کردند.«

دکتر ناجی ادامه داد: »به باشـگاه اطلاع دادم تعداد موارد مثبت قطعی باشـگاه اسـتقلال 

تـا سـاعت ۱۷ روز گذشـته ۱۲ نفـر )یـک نفـر پزشـک تیـم و بقیـه از بازیکنـان( اسـت و یـک 

نفـر هـم مشـکوک بـود کـه امـروز اعـلام می کنیـم. قصد داریـم بقیـه نمونه ها را هـم با روش 

حسـاس بررسـی کنیـم کـه اینهـا دیگر از بازیکنان نیسـتند و شـامل کادر تیـم خواهد بود.«

دکتـر ناجـی بـا بیـان اینکـه مـن واقعـا متاسـف شـدم کـه جـان هموطنان مـان را بـه خطـر 

می اندازیـم تـا یـک لیـگ فوتبـال برگزار شـود، گفت: »درسـت اسـت که همه مـا دل در گرو 

یـک تیـم داشـته باشـیم امـا همـه ایـن تیم هـا و بازیکنـان، عزیـزان و هموطنان ما هسـتند. 

مـن هیچ وقـت شـرافت پزشـکی و مقـام اسـتادی خـود را زیـر سـوال نمی برم کـه کار عجیب 

و غریـب انجـام دهـم. تمـام مـدارک و نمونه های مربوط به تسـت این افراد موجود اسـت. از 

دیـروز مـوارد مختلـف تمـاس و مصاحبه هـای عجیـب و غریب را شـاهد بـودم مبنی بر اینکه 

اینهـا دروغ می گوینـد! یـا مدعـی شـدند کـه تسـت ها را در یـک بیمارسـتانی انجـام دادنـد 

کـه جـواب آن جا مطمئن نیسـت!«

او بـا بیـان اینکـه چـرا بایـد یـک بلـوای اینچنینـی ایجـاد شـود، گفـت: »مگـر اتفـاق عجیب 

و دور از ذهنـی اسـت کـه بازیکنـان فوتبـال آن هـم در ایـن وضعیـت جامعـه و ایـن شـرایط 

سـختی که داریم تست شـان مثبت باشـد؟ شـما تیم ها را با شـرایط نامطلوب و عدم رعایت 

مسـائل بهداشـتی ایـن طـرف و آن طـرف می بریـد و مـن بـه شـما قـول می دهـم خیلـی از 

تیم هـای دیگـر هـم نمونـه مثبـت دارنـد و شـاید اعـلام نمی کنند.«

دکتـر ناجـی بـا بیـان اینکـه از هجمـه ای کـه اتفـاق افتاده ناراحت شـده اسـت، گفت: »من 

می دانـم کـه مشـکلات وجـود دارد، فدراسـیون هـم بـرای ادامـه لیگ و... دچار مشـکلاتی 

اسـت امـا بایـد منطـق را هـم در کنـار خودمـان داشـته باشـیم. مـا نبایـد جـان افـراد را بـه 

خطـر بیندازیـم کـه یـک کاری انجـام شـود. شـرایط کشـور در رابطـه بـا کووید-۱9 شـرایط 

مسـاعدی نیسـت و مثبـت شـدن تسـت بازیکنـان هـم اصـلا چیـز عجیب و غریبی نیسـت. 

در آزمایشـگاه مـن نمونه هـا موجـود اسـت، تمـام فایل هـای تشـخیصی هـم وجـود دارد و 

می تواننـد بررسـی کننـد. بـرای مـن ایـن اتفاقـات واقعـا ناراحت کننـده بود. مـن از ۶۱ نفر 

شـامل کادر و بازیکنـان تسـت گرفتـم و نمی دانـم ایـن بازیکنـان بـرای چـه رده ای بوده اند. 

من در ارتباط با کار حرفه ای خودم توضیح داده ام و کاری به سـایر مسـائل ندارم. اسـامی 

را هـم در اختیـار باشـگاه گذاشـته ام و از آنهـا می توانیـد بپرسـید کـه کدام شـان کادر تیـم و 

کدام شـان بازیکنـان و از چـه رده ای و... بوده انـد.«


